

Menighedsrådsmøde

Ejby sogn

Til menighedsrådsmedlemmer, og præst, kasserer og medarbejderrepræsentant.	Dato for møde: Onsdag d. 3. maj 2017 Tidspunkt: 17.00 Mødested: Ejby Præstegård
Afbud: Anna Marie Gren, Preben	Inviterede: MR Ejby

Bemærk: Kl 17.-17.30 Fælles med Balslev

62.	<p>Fællesmøde med Balslev: Økonomisk fordelingsnøgle Balslev/Ejby bliver drøftet/fastlagt på næste møde efter at Inge og Jens har haft møde med regnskabsenheden. Alt det officielle er der tilført midler til præstegårdskassen. Det der er MR relateret skal fordeles. Kassererne og formændene taler sammen inden MR mødet den 7/6. Fremover vil mødet i marts blive lagt så sent så vi kan godkende årsregnskabet. Der er forslag til at mødet i april kan være af en karakter hvor vi kan lave et længere møde med en alternativ dagsorden. Minikonfirmander: vi undersøger muligheden for at ansætte en hjælper. Fællesspisningen for MR, hjælpere og ansatte er udsat til efteråret. Onsdag den 27/9. Ejby arrangerer. Orientering fra præsten: sidste konfirmation klares på søndag i Balslev.</p>
63.	Godkendelse af dagsorden. godkendt
64.	<p>Orientering fra Formand: indeholdt i dagsordenen Præst: Medarbejderrepræsentant: telt ved konfirmation. Det fungerede. Kontaktperson: (Se vedlagte bilag & punkt 53 herunder) Kirkeværge: afbud, kirkeværge og næstformand har været på stiftets kursus i byggesager. Mureren er i gang med kirken jf. kirkesynet. Provstiudvalg: intet Præstegårdsudvalg: intet Kirkeblad: bladet er delt ud. Tak til alle der har bidraget. Samarbejdende sogne: Der har været møde tirsdag d. 28. Inge og Anna Marie deltog. intet</p>
65.	<p>Budget 2018: Budget 2018 skal være færdig senest 15.6. Orientering om processen – og drøftelse af konkrete forslag. <i>Bilag udsendes inden mødet.</i> Inge Have og Jens H gennemgår forslag til budget 2018 sammen med regnskabsfunktionen med henblik på at tydeliggøre indtægtssiden og tilstræbe en budgetlægning på underkontoniveau, som er afstemt med det forventede aktivitetsniveau (ud fra regnskab 2016 og den viden vi i dag har om planlagte aktiviteter). Budgetforslag 2018 forelægges MR på møde primo juni til godkendelse.</p>
66.	<p>Opfølgning på kirke- og kirkegårdssyn: Skal vi udpege repræsentant til Provstiets kalkningsudvalg? Forslag til at Preben bliver medlem.</p>
66.	<p>"ÅRSHJUL" – et forsøg på at skrive menighedsrådets årligt tilbagevendende opgaver ind på et huskeark: Økonomiområde, Personaleområde, Kirkens Liv mm. Der er stor interesse for at arbejde videre med en sådan beskrivelse af årets tilbagevendende områder i kirkens liv. Det er en proces der er startet, og vi arbejder videre med den fra de</p>

	forskellige steder man er. Input til næste gang. Bilag er sendt ud.
67.	Vedtægt for kontaktperson . <i>Standardvedtægt for kontaktpersoner skal endeligt godkendes, efter drøftelse på sidste møde.</i> Bilag omdelt ifm. Sidste møde. Besluttes på næste møde
68.	Samarbejdende Sogne <i>Stillingtagen til, om Ejby MR har forslag til arrangementer for de kommende 2 år. I givet fald vil forslagene kunne fremlægges på stormødet den 9. maj 2017 i Samarbejdende Sogne.</i> SS er en forening, dvs at der skal være vedtægter, en bestyrelse osv. Man ønsker at en fra hvert sogn deltager. Man kunne fortælle ved hvert arrangement hvem der arrangerer altså hvad/hvem er samarbejdende sogne, samt en mere fyldestgørende præsentation i kirkebladet og de lokale blade. Vi bakker helhjertet op om SS og ønsker at det bliver synliggjort.
69.	Minikonfirmander. <i>Der har været afholdt møde d. 19.4.- indstilles at der ansættes en sognemedhjælper på timeløn for at kunne bidrage til at sikre varetagelsen af minikonfirmandundervisningen. Se punkt på fællesmødet.</i>
70.	Sager til næste møde. Vedtægter for kontaktperson, budget, årshjul, vedtægt for kasserer.
71.	Evt. intet

Fælles med Balslev, ca. kl. 18.30